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ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
A new opportunity to cut your heating costs -Insulation Window Film!

Infrared cameras can prove that most of the heat flows through glass surfaces. A new solution to avoid heat loss is the new generation of Insulation
Window Films. Insulation Window Films save energy the whole year round.

 

They keep out cold winter winds and lock the heat inside and keep out hot summer sun!

It blocks heatloss to a great extent but not the daylight or view. Due to transparency it´s unvisible. These films are installed on the interior of the glass
with special CDF (Clear Distortion Free) adhesive. To prove its durability the manufacturer (CP Films) ensures a 20-year-lifetime.

 

The Llumar Vista Insulation Window Film - especially the Enerlogic - has a low emissivity factor. EnerLogic is able to transform poorly-insulating
windows into energy-efficient windows. The insulating power of EnerLogic gives single-pane windows the insulating performance of double-pane
windows. Moreover, it gives double-pane windows triple-pane performance. Enerlogic films are much more affordable than window replacement.
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Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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